

# Snapshots 2017/2018

## 二零一七至二零一八年回顧

11.2017



At its 23rd Congregation, EdUHK paid tribute to five Honorary Doctorate recipients: Professor Anthony Cheung Bing-leung, GBS, JP, Doctor of Education, *honoris causa*; Dr Rita Fan-Hsu Lai-tai, GBM, GBS, JP, Doctor of Social Sciences, *honoris causa*; Professor Andy Hargreaves, Doctor of Education, *honoris causa*; Dr Thomas Leung Kwok-fai, BBS, JP, Doctor of Education, *honoris causa*; and Zen Master Thich Nhat Hanh, Doctor of Humanities, *honoris causa (in absentia)*

教大舉行第二十三屆學位頒授典禮，頒授榮譽博士學位予五位傑出人士。他們是：張炳良教授，GBS，JP（榮譽教育學博士）；范徐麗泰博士，GBM，GBS，JP（榮譽社會科學博士）；夏啟安教授（榮譽教育學博士）；梁國輝博士，BBS，JP（榮譽教育學博士），以及一行禪師（榮譽人文學博士）（未克出席）



02.2018

EdUHK received a donation from the Li Ka Shing Foundation to support the development of two e-learning platforms, *Cornerstone Maths* and *Arguendo*, and to establish a scholarship scheme to attract top talent to EdUHK

教大獲李嘉誠基金會捐款支持，發展「基石數學」與 *Arguendo* 兩個電子學習平台，並設立獎學金計劃，吸引優異生入讀教大



### 03.2018

Eight students and one team were awarded the President's Commendation or President's Appreciation this year for their outstanding achievements beyond academic studies

今年共有八名學生及一個團隊，分別獲頒授「校長嘉許狀」或「校長表揚狀」，以表彰他們學術以外範疇的卓越表現

### 03.2018

Five distinguished individuals were conferred Honorary Fellowships in recognition of their contributions to the University and society:

Mr Cheung Man-kwong; Dr Sanly Kam Shau-wan, MH; Dr Michael Mak Hoi-hung, SBS, JP; Mr Francis Ngai Wah-sing; and The Honourable Abraham Shek Lai-him, GBS, JP

五位傑出人士獲頒本年度榮譽院士銜，表彰他們對本校及社會所作的貢獻。五位榮譽院士為：張文光先生、甘秀雲博士，MH、麥海雄博士，SBS，JP、魏華星先生以及石禮謙議員，GBS，JP



### 04.2018

EdUHK continued its tradition of sending a strong delegation to the Annual Conference of the American Educational Research Association (AERA) in New York. A reception was held for around 300 academics from 135 universities, professional organisations and publishers from 22 countries

教大一如以往，派出陣容強大代表團遠赴紐約，參加美國教育研究協會年會。會議期間，本校舉辦接待會，約三百名學者出席。他們分別來自二十二個國家，一百三十五所大學、專業機構及出版社





## Snapshots 2017/2018

### 二零一七至二零一八年回顧

04.2018

The second annual TEDxEdUHK was held to explore lifelong learning. Among the dynamic speakers were EdUHK undergraduate and postgraduate students, as well as teaching staff

第二屆 TEDxEdUHK 周年活動以終身學習為主題。講者包括本校本科生、研究生及教員



05.2018

2017 Graduate Employment Survey:  
The starting salary for education majors surpassed HK\$25,000

二零一七年畢業生就業調查結果顯示，  
教育畢業生平均起薪點逾二萬五千港元





**05.2018**

The EdUHK Foundation's Thanksgiving Reception was held to express its appreciation to donors and supporters for their ardent support. During the event, the University also recognised students with outstanding achievement and performance in academic and non-academic areas

香港教育大學基金舉辦感恩茶聚，向各捐款者及熱心支持本校之人士致謝。期間，本校亦表揚在學術及非學術領域表現傑出的學生



**05.2018**

The establishment of EdUHK's Research Centre for the Transmission of Cantonese Opera (RCTCO) aims to enliven Cantonese Opera through research and knowledge transfer, to help it regain its popularity as an important part of Hong Kong's cultural heritage

教大成立粵劇傳承研究中心，藉著研究及知識轉移，重現這種表演藝術的光彩，使之更形普及，成為本地文化承傳的重要組成部分